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Aanwezig  Jan van Gool (Goirlenaar en architect), Hein Remmers (bewoner Kloosterplein en lid van 

'Kloosterplein nu of nooit'), Paul Nijskens (voorzitter stichting recreatie & toerisme), Jan 
van Beurden (lid gehandicaptenplatform), Birgit de Kort (voorzitter 
gehandicaptenplatform), Elje Roels (bewoner Hovel), René Schellekens (lid Harch), Rob 
van Amelsfoort (bestuurslid de Hovel), Ger Wetzels (voorzitter SDG), John Pullens 
(winkeliersvereniging Tilburgseweg), Ruud van Eggelen (kunstenaar, industrieel 
ontwerper straatmeubilair Kloosterplein), wethouder Verhoeven, Elsebeth de Landmeter 
en Lonneke Lossie (gemeente Goirle) 

Afwezig   
 
 
Opening en mededelingen 
Wethouder Verhoeven (hierna SV) heet de aanwezigen welkom. SV gaat terug in de tijd over hoe Goirle was. 
Goirle heeft lang geen echt dorpshart gehad. Het huidige Kloosterplein was vroeger bebouwd, toen de 
bebouwing werd afgebroken is er een 'gat' ontstaan. Bij de herontwikkeling van het centrum is eerst de focus 
op de Hovel en het CC gelegd, nu is het Kloosterplein aan de orde. Voor de ontwikkeling van het groot 
Kloosterplein is draagvlak, maar gezien de huidige tijd heeft de gemeenteraad ervoor gekozen om eerst een 
kleiner gedeelte uit te voeren. Bij dat besluit zijn ook een aantal uitgangspunten meegegeven: de verbinding 
tussen de Hovel en het CC, de voetganger moet voorrang hebben, er moeten evenementen georganiseerd 
kunnen worden en het kunstwerk (voetjes) moet worden opgenomen. Het college van B&W heeft onlangs het 
definitief ontwerp vrijgegeven en het plan is in de commissie Ruimte gepresenteerd, nu ligt het aan de 
klankbordgroep Kloosterplein voor. Daarnaast ligt het plan op dit moment ter inzage en is er op 8 februari een 
inloopavond, waarvoor ook de klankbordgroep wordt uitgenodigd.  
 
Defnitief Ontwerp Kloosterplein 
Elsebeth de Landmeter (EdL) geeft aan de hand van een presentatie een toelichting op het ontwerp voor het 
Kloosterplein. Deze presentatie is te vinden op de website van de gemeente Goirle bij de commissie Ruimte. (zie 
het verslag van de vergadering op 11 januari). 
Aan de hand van het raadsbesluit in 2010 is de gemeente alvast begonnen met het huidige pleingedeelte aan de 
noordzijde. De begrenzing van het plein ligt bij Villa Sperber aan de noordzijde, de Kloosterstraat en het CC aan 
de westzijde, de Hovel aan de oostzijde en aan de zuidzijde bij de verbindingsweg tussen de Tilburgseweg en de 
Kloosterstraat. 
De hoek met de Kalverstraat wordt nog niet meegenomen in het plan, pas op het moment dat het Bondsgebouw 
en het Oranjeplein gereed zijn en meer bekend is over het GVVP kan deze hoek worden opgepakt.  
De Tilburgseweg blijft een éénrichtingsweg, daar wordt de weg nabij het Kloosterplein ook op ingericht. Er is de 
mogelijkheid om de rijrichting om te draaien, het college heeft besloten de huidige rijrichting vooralsnog te 
handhaven.  
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Voor wat betreft de bestrating wordt de Hovel als voorbeeld gebruikt. Op het Kloosterplein zelf wordt nog een 
extra kleur toegevoegd. De voetstapjes zullen ook terug komen op het Kloosterplein.  
De opdracht van de raad was om een groen plein te realiseren, maar ook een plein waar evenementen mogelijk 
zijn. Daarom is besloten om op enkele plekken groepjes bomen te planten, dit worden lindes (deze lindes 
druppen overigens niet). 
Het straatmeubilair zal worden ontworpen door Ruud van Eggelen. Ruud van Eggelen is ook bij de 
Klankbordgroep aangeschoven om alvast inspiratie op te doen voor zijn ontwerp. Ruud van Eggelen zal een 
drietal ideeën gaan uitwerken voor het straatmeubilair, hier komt de gemeente nog op terug bij de 
Klankbordgroep.  
Villa Sperber kan in het ontwerp een bijzondere rol krijgen, maar in dit ontwerp wordt daar nog geen rekening 
mee gehouden. Als Villa Sperber een publieke functie zou krijgen, kan het ontwerp worden aangepast.  
SV geeft aan dat het gemeentebestuur genegen is om Villa Sperber bij het centrum en Kloosterplein te laten 
horen, indien daar de mogelijkheid toe bestaat.  
Als blijkt dat het grote Kloosterplein in de toekomst mogelijk wordt, dan hoeft niet het hele plein weer 
veranderd te worden. Het gedeelte van het huidige gebouw kan dan worden ingepast. Uitgangspunt is dat de 
werkzaamheden die nu worden uitgevoerd geen kapitaalsvernietiging zijn.  
 
Inspraak en planning 
Het ontwerp ligt momenteel ter inzage voor de inspraak. Op 8 februari aanstaande is een inloopavond gepland. 
De gemeente gaat alle opmerkingen die binnenkomen beoordelen en eventueel het plan aanpassen. Ook de 
reacties van de klankbordgroep worden daarin meegenomen. In april 2012 zal de het plan ter definitieve 
vaststelling aan de raad worden voorgelegd.  
Na de vaststelling zal het bestek worden opgesteld en kan worden gestart met de realisatie. De verwachting is, 
afhankelijk van het weer en onvoorziene omstandigheden dat het plein medio november gereed is.  
 
Opmerkingen Klankbordgroep 
De opmerkingen van de Klankbordgroep worden meegenomen in het inspraaktraject. Beantwoording van de 
vragen zal dan ook terugkomen in de nota inspraakreacties. De vragen en opmerkingen waren als volgt: 
 Hoe om te gaan met laden & lossen van goederen, maar ook van bezoekers van de Hovel? (bv. van de 

Guldenakker). De klankbordgroep vindt het van belang dat daar een mogelijkheid toe is ter hoogte van het 
Kloosterplein.  

 Bij het realiseren van nutsvoorzieningen moet rekening worden gehouden met ondergrondse voorzieningen 
voor evenementen. Ook WIFI zou een onderdeel van het plein moeten zijn. 

 Hoe om te gaan met de fietsenrekken bij Villa Sperber als het gebouw een horecabestemming zou krijgen? 
Er wordt de vraag gesteld of dat de fietsenrekken rondom de Hovel wel nodig zijn.    

 De ondernemers vragen met de planning en uitvoering van de werkzaamheden rekening te houden met evt. 
evenementen en de ondernemers / initiatiefnemers goed te informeren. 

 Paul Nijskens geeft aan dat het plein voor de Hovel ook meegenomen zou moeten worden zodat het één 
geheel wordt. De gemeente geef aan dat dat gedeelte pas onlangs gereed is, er is nu geen aanleiding gezien 
dat deel mee te nemen. De aansluiting op de Hovel moet wel goed zijn en die wordt meegenomen. 

 Het gehandicaptenplatform geeft aan dat het goed is dat het plein op 1 niveau wordt gemaakt. De 7,5 cm 
hoogteverschil met het omringende gebied zou in de betreffende band moeten worden uitgefreesd. Wel 
wordt aandacht gevraagd voor de aansluiting op de straat, daar moet geen 'holletje' in de weg ontstaan. 
Daarnaast zouden er afgeronde hoeken in het straatmeubilair moeten zitten.  
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 Dhr. van Gool heeft in een separate reactie aangegeven dat villa Sperber onderdeel van het plein zou 
moeten zijn, afhankelijk van de invulling van het gebouw. De ruimte voor de bibliotheek kan dan ook 
worden meegenomen, mogelijk is daar ruimte voor een vast podium.  

 Dhr. Wetzels geeft aan dat er een podium of mobiele kiosk gerealiseerd zou moeten worden, zodoende 
kunnen verenigingen makkelijk evenementen organiseren. De gemeente geeft aan dat alles middels de 
voorzieningen mogelijk wordt gemaakt, maar dat de verenigingen zelf moeten invullen hoe. SV merkt hierbij 
op dat er wel ruimte is voor een mobiele kiosk. De gemeente treft de voorzieningen en het is aan de 
middenstand en de verenigingen om de handschoen op te pakken. 

 
 


